

# Well-Child Visit

Congratulations on the arrival of your new baby! One of the most important things you can do is bring your child to all the well-child visits.

The American Academy of Pediatrics recommends that babies have at least 6 well-child visits before they turn 15 months old, and at least 2 well-child visits between the ages of 15-30 months.

Please visit our front desk or call (415) 391-9686 to schedule your child's next well visit appointment.

You will receive a \$50 gift card if your baby completes 6 well visits from 0-15 months and another \$25 gift card if your baby completes 2 well visits from 15-30 months. We will mail you the gift card within 2-4 weeks after we receive the completed stamp card.

Questions? Please call our MSO Coordinator at 415-321-1927.

# 兒童健康檢查

衷心祝賀寶寶的誕生!帶您的孩子進行所有兒童健康檢查是至關重要的一步。

美國兒科學會  
建議嬰兒在 15 個月大之前進行  
至少 6 次兒童健康檢查, 以及在  
15-30 個月期間進行至少 2 次兒  
童健康檢查。

請諮詢東北前台  
或致電 (415) 391-9686  
聯繫我們安排您孩子的  
下一次健康檢查預約。

如果您的孩子在 0-15 個月期間完成 6 次健康檢查, 您將獲取一張價值 50 美元的禮品卡; 如果您的孩子在 15-30 個月期間完成 2 次健康檢查, 您將額外獲取一張價值 25 美元的禮品卡。我們將在收到完整的蓋章卡後的 2-4 週內向您郵寄禮品卡。

如有疑問, 請致電 415-321-1927  
聯繫我們的醫管部協調員。